
KRAJEVNA SKUPNOST ŠEMPAS 

SVET KRAJEVNE SKUPNOSTI 

ŠEMPAS 136 

5261 ŠEMPAS 

 

Datum: 12.12.2013 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

23. REDNE SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI ŠEMPAS, DNE 12.12.2013 

 

Z naslednjim dnevnim redom:     

      1.   Ugotovitev sklepčnosti, 

      2.   Pregled sklepov 22. redne seje sveta KS, 

3. Postavitev in ureditev  kontejnerskih  mest - poročilo, 
 

      4.   Obnova mostu na Novem zidu- poročilo, 

      5.   Imenovanje inventurne komisije, 

      6.    Poročilo o rešitvi odprte terjatve Vodov Gorica d.d. v stečaju do KS Šempas v znesku 

10.105,78 EUR  

      7.   Predlogi in pobude, 

      8.   Razno 

 

Začetek seje ob 19.00 uri 

Prisotni: Damjana Pavlica, Kristina Mervič, Evgen Pelicon, Mirko Gleščič, Drago Košuta, Joško 

Cernatič, Majda Mesarič 

Opravičeno odsoten:  Joško Lenščak 

Zapisnik napisala: Kristina Mervič 

Ob 19.00 uri je bil sprejet predlagani dnevni red in ugotovljena sklepčnost. 

1. Točka   (ugotovitev sklepčnosti) 

Ugotovi se prisotnost na seji. Na seji so bili prisotni zgoraj navedeni. 



2. Točka (pregled sklepov 22. redne seje sveta KS) 

Potrjen je zapisnik 22. seje sveta KS. 

3. Točka (Postavitev in ureditev  kontejnerskih  mest – poročilo) 

Predlog za izvedbo kontejnerskega mesta v zaselku Brce je propadlo. Krajani zaselka Brce so bili  proti 

izvedbi kontejnerskih mest na parceli javnega dobrega. Proti so bili: Majkič Anamarija, Mervič Duško, 

Marko  Mervič,Svetina Ivo in družina Figelj.  

4. Točka (Obnova mostu na Novem zidu- poročilo) 

Predsednica poda poročilo o obnovi mostu. Ograja  bo na novo izdelana  do konca leta s strani CPG.  

Za nadzor s strani KS je zadolžen Mirko Gleščič. 

5. Točka (Imenovanje inventurne komisije) 
 

Imenovana  je inventurna komisija  v sestavi: predsednik Jožko Lenščak, člana Evgen Pelicon in Drago 

Košuta. 

Soglasno sprejet 

S K L E P 

 

 

Potrjena je  inventurna komisija v gornji sestavi. 

6. Točka  (Poročilo o rešitvi odprte terjatve Vodov Gorica d.d. v stečaju do KS Šempas v znesku 

10.105,78 EUR). 

Navedena terjatev je odprta že iz predhodnih dveh mandatov. Vodi Gorica d.d. so vsako leto 

pošiljali v potrditev odprti dolg. V predhodnih mandatih se o zadevi niso uspeli dogovoriti in rešiti 

problem ter odpisati terjatev. 

Predsednica pove, da se je  s stečajno upraviteljico Vodov Gorica d.d. – v stečaju, go. Ksenijo Toplikar 

Zorn pogovarjala v zvezi z gornjo problematiko in uspelo se ji je dogovoriti, da se odprta terjatev v 

znesku 10.105,78 EUR odpiše, ker izvedba  gradbenih del  s strani Vodov Gorica d.d. na Kulturnem 

domu,  ni bila ustrezno in niti v roku  opravljena.  Stečajna upraviteljica je obljubila, da nam bo 

poslala dopis s potrditvijo odpisa terjatev.  

7. Točka (Predlogi in pobude) 

Na predhodni seji dne 7.11.2013 se je izpostavila pobuda za obnovitev kapelice na Gunu pri 

Fulovžovih. Prejeli smo ponudbo Marine Gruden v znesku 2.852,40 EUR in Andreja Jazbeca v znesku 

3.163,86 EUR. 

Soglasno sprejet  



S K L E P 

Izvede se obnove kapelice. Delo se preda  v izvedbo najugodnejšemu ponudniku  Marini Gruden iz 

Nove Gorice v znesku 2.852,40 EUR. Obnovi se tudi sama kapelica. Pridobi se še ponudba za 

izvedbo gradbenih del. 

Mirko Gleščič je zadolžen za pridobitev ponudb, za izvedbo del – postavitev novega elektro-sistema  

za vodenje zaves in zamenjavo  luči oz. reflektorja na  stropu za osvetlitev odra v dvorani Kulturnega 

doma.  

Prejeli smo e-pošto kmetije Žgajnar, da odpoveduje najem prostora bivšega MIP-a. 

Glede na to, da smo zainteresirani, da bi se prostor bivšega MIP-a zapolnil, se  kmetiji Žgajnar 

ponovno ponudi prostor v najem z nižjo najemnino 210,00 EUR. 

Glede na to, da ima družba Gradnje Slejko d.o.o. odprte postavke do KS, se s kompenzacijo obnovi 

vodnjak ob stari šoli. Potrebni material naj družba Gradnje Slejko d.o.o. nabavi pri Gramint-u d.o.o. 

Soglasno sprejet 

S K L E P 

Opravi se izvedba del s strani družbe Gradnje Slejko d.o.o. 

Prejeli smo odgovore svetnice ga. Patricije Šulin na pobude KS.  Korespondenca  elektronske pošte 

Patricije Šulin z dne 12.12.2013 je sestavni del tega zapisnika. 

Prejeli smo v vednost dopis odvetnika Ivana Makuca z dne 4.11.2013. o reševanju spora med g. 

Hilarijem Črmeljem in Borisom Faganelom. To zadevo je Svet KS s sprejetim  sklepom odstopil v 

reševanje pristojni službi na MONG. Naveden dopis se hrani v arhivu. 

 

8. Točka (Razno) 

Silvana Batič iz Šempasa je zaprosila za čiščenja jarka na Pristavi. Prejeli smo ponudbo družbe ZAN 

d.o.o. v znesku 200,00 EUR. 

Soglasno sprejet  

S  K  L  E  P 

Prošnji Silvani Batič se ugodi. 

Prejeli smo prošnjo Boleslava Merviča z dne 9.12.2013 za sofinanciranje podpornega zidu ob 

nogometnem igrišču oz. sanaciji obstoječega. Prošnja je sestavni del tega zapisnika. 

Soglasno sprejet 

S K  L  E  P 

Zadevo je potrebno podrobno na licu mesta proučiti in ugotoviti kaj se da narediti. 



Izpostavila se je ponovno pobuda za ureditev parkiranja po strnjenem naselju vasi Šempas (od 

družine Cernatič do Fulovžovih oz. do odcepa k Osnovni šoli Šempas. 

 

Potrjen je bil tudi sklep korespondenčne seje, da se izplačajo sejnine svetnikom za izvedene seje v 

letu 2013 

Seja je bila zaključena ob 21.10 uri. 

 

ZAPISNIK NAPISALA              PREDSEDNICA SVETA KS ŠEMPAS 

 KRISTINA MERVIČ                                    DAMJANA PAVLICA  l.r. 


